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Geachte heer Wijnands en heer Barendse,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 

Bent u bekend met de vraag om een inventarisatie van de minister van Binnenlandse Zaken? Zo ja, 
wat heeft u met de vraag gedaan? Zo nee, wanneer gaat u het gevraagde alsnog uitvoeren? 

 
Antwoord 1: 

We zijn bekend met de vraag van de minister. De inventarisatie is door ons uitgevoerd.  
 
Vraag 2: 

U heeft kennis kunnen nemen van het Volkskrantartikel. Bent u het eens met de conclusie dat de 
status van de Maastrichtse inventarisatie onbekend is? Graag uw antwoord toelichten. 
 
Antwoord 2: 

Nee, de status is bekend. De gegevens als bekend gemaakt in het krantenartikel zijn inmiddels 
achterhaald, zoals aangegeven in vraag 1 is de inventarisatie door ons afgerond. 
 
Vraag 3: 

Wat is de status van de inventarisatie naar de brandveiligheid in flats in Maastricht? 
 
Antwoord 3: 

Het betreft niet alleen flats, maar ook andere gebouwen waarin mensen met een verminderde 
zelfredzaamheid verblijven. Uit de inventarisatie zijn geen gebouwen gekomen die mogelijk risico 
lopen en verder onderzoek behoeven.  
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Vraag 4: 

Waar heeft het college bij de inventarisatie naar gekeken? Wordt er bijvoorbeeld gekeken naar 
bouwwijze, gebruikte materialen en vluchtwegen? 
 
Antwoord 4: 

Voor de inventarisatie betreft dit een combinatie van de hoogte van het gebouw, de gebruiksfunctie 
en de toegepaste materialen en detaillering, dit is conform het protocol zoals dit is opgesteld door 
de minister. 
 
Vraag 5: 

Wat heeft het college met de inventarisatie gedaan en wat er wordt mee gedaan voor de 
toekomst? 

 
Antwoord 5: 

Zie het antwoord op vraag 3. Verder actie is niet nodig.  
 
Vraag 6: 

Hoe zijn de inwoners van de flats geïnformeerd over de inventarisatie? 
 
Antwoord 6: 

Zie het antwoord op vraag 3. 
 
Vraag 7: 

Is de brandveiligheid ook een onderdeel (geweest) van de prestatieafspraken tussen de gemeente 
en de corporaties? 

 
Antwoord 7: 

Ja, dit is onderdeel geweest van de Prestatieafspraken in 2017. Prestatieafspraken geven een 
nauwkeurig beeld van de afspraken voor het eerstvolgende jaar, en maken algemene afspraken over 
de daaropvolgende vijf jaar. De in 2017 gemaakte algemene afspraak is daarmee ook van 
toepassing in 2020 en 2021. In de Prestatieafspraken 2017 is in hoofdstuk 7, Veiligheid, het volgende 
opgenomen: 

 
“De regie op het gebied van veiligheid ligt bij de gemeente, die daarbij samenwerkt met een groot 
aantal lokale partners. Ook de woningcorporaties horen daarbij. Zij hebben een signalerende rol, 
bijvoorbeeld door hun betrokkenheid bij de aanpak van multiprobleemsituaties achter de voordeur. 
Daarnaast hebben ze een rol in het (brand- en inbraak) veilig houden van hun woningbezit.” 
 
Vraag 8: 

Wat is gebeurd of wat gebeurt er als een flat onveilig blijkt te zijn? Welke scenario heeft u 
daarvoor? 

 
Antwoord 8: 

Zie het antwoord van vraag 3. 
 
Vraag 9: 
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Hoe wordt de raad geïnformeerd over de inventarisatie en de bevindingen? 
 
Antwoord 9: 

Middels de beantwoording van deze artikel 47 vragen is duidelijk dat wij geen gebouwen in 
Maastricht hebben waar risico gelopen wordt in het kader van dit onderzoek. Verdere noodzaak om 
de Raad separaat aan de beantwoording van uw vragen te informeren is er niet.   
 

 


